
Hei

Viser til samtale i går, og bekrefter at vi er klare til å gå videre i prosjektet.
Til grunn for arbeidet la vi en framdriftsplan i fase 1 - 4, og vi tar gjerne et møte for å se på status og behov
med tanke på å utarbeide en revidert framdriftsplan.
Arkitekt Svein Rasmussen vil være disponibel for å fortsette arbeidet.

Vi har utvidet vår kompetanse ytterligere siden vi jobbet med Uthaug for å møte behov Ørland kommune
måtte ha for planlegging av sin videre utvikling. Vi har også utført utredninger for kommunen i forbindelse
med kampen for valg av ny hovedflybase og kan nå bidra videre med bredere rådgivningstjenester.
Som avtalt høre jeg fra deg når det passer å ta en gjennomgang når du likevel har en Trondheimstur de
nærmeste ukene.

Med vennlig hilsen

Per Johan Røttereng
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